

ONLINE SUBSCRIPTION FORM -
Lebanon

**Compagnie de Saint-Gobain (hereafter
«Saint-Gobain »)**

I declare that I subscribe to an amount of []
Lebanese Pound (LBP) as an investment in
Saint-Gobain shares via the Shareholding fund
(FCPE) “Saint-Gobain Relais 2024 Monde”.

This FCPE will be merged into the “Saint-
Gobain Avenir Monde” compartment of the
FCPE “Saint Gobain PEG Monde”.

I acknowledge that the subscription price has
been communicated to me.

Description of the Payment method

By salary deduction starting May 2024
deducted in 8 installments.

I acknowledge that the salary deduction will
start in May 2024 and will be divided into 8
(eight) equal installments.

GENERAL CONDITIONS OF THE
SUBSCRIPTIONS

I hereby represent and warrant that:

- I am an employee or an executive officer of a company of the Saint-Gobain group which is a member of the Saint-Gobain PEG.
- I have at least three months of employment at the last day of the subscription period (March 25, 2024).

إستمارة الإشتراك لبنان

Compagnie de Saint-Gobain

(والمشار إليها فيما يلي بـ Saint-Gobain)

أقر أنني اشتركت بمبلغ [] ليرة لبنانية (ل.ل.).
("سعر الإشتراك") بمثابة إستثمار في أسهم Saint-
Gobain عبر صندوق المساهمة

(FCPE) Saint-Gobain Relais 2024 Monde

سوف يتم دمج الـ FCPE إلى قسم Saint-Gobain
"Saint-Gobain " FCPE من Avenir Monde " FCPE
PEG Monde"

أقر بأنه تم إبلاغي بسعر الإشتراك.

تفاصيل طريقة الدفع

بموجب حسم من الراتب يتم إبتداء من أيار 2024 على
ثمانية أقساط.

أقر بأن الحسم من الراتب سيبدأ في أيار 2024 ، وسيتم
تقسيمه إلى 8 (ثمانية) أقساط متساوية.

شروط العامة للإشتراكات

أصرح بموجبه أنني أمثل وأضمن ما يلي:

- أنا أجير أو مسؤول تنفيذي في شركة تابعة لمجموعة Saint-Gobain وهي عضو في Saint-Gobain PEG.
- تتجاوز فترة عملي مدة ثلاثة أشهر على الأقل عند آخر يوم من فترة الإشتراك (25 آذار 2024).

- I have read the brochure, the local supplement and the key information document of the FCPE. - لقد قرأت الكتيب والملحق المحلي ووثيقة معلومات الرئيسي العائدة للـ FCPE
- I meet the conditions for subscribing to the plan. - أستوفي شروط الاشتراك في العرض.
- This subscription form is my sole subscription to the capital increase reserved for Saint-Gobain Group employees in 2024. - نموذج الاشتراك هذا هو اشتراكي الوحيد في زيادة رأس المال المخصصة لأجراء مجموعة Saint Gobain في 2024.
- I am making a contribution which does not exceed 25% of my gross annual remuneration for 2023. - أقوم بمساهمة لا تتجاوز 25% من إجمالي رواتبي السنوية لعام 2023.
- The subscription price has been communicated to me before the subscription period. - تم ابلاغي بسعر الاشتراك قبل فترة الاشتراك.

I acknowledge and agreed to the following:

- I acknowledge and agree that my investment is tied to the Saint-Gobain share price which may goes up or down. - إنني أقر وأوافق على ما يلي:
- I acknowledge that the shares subscribed in this plan will not be entitled to the payments of dividends in 2024 paid with respect to fiscal years starting January 1, 2023. The shares subscribed in this plan will be entitled to receive dividends (if any) distributed as of 2025 and subsequent years. Any dividends paid with respect to shares while such shares remain in the FCPE will be reinvested by the FCPE in additional Saint Gobain shares. The dividends will not be paid out directly to me. These reinvested dividends will result in the issuance of additional units (or fractions thereof) to me. - إنني أقر بأنه لم يحق للأسهم المكتتب بها في هذا العرض الأرباح الخاصة بالسنوات التي تبدأ في الأول من كانون الثاني 2023 و المسددة خلال سنة 2024. إن الأسهم المكتتب بها في هذا العرض سوف تخول الحصول على الأرباح (في حال وجودها) الموزعة إعتباراً من عام 2025 و السنوات اللاحقة. سيتم استثمار أي أرباح مدفوعة و متعلقة بالأسهم طالما أن هذه الأسهم هي بحيازة FCPE من قبل FCPE بأسهم إضافية. لن يتم تسديد الأرباح مباشرة إلي. إن الأرباح الموزعة المستثمرة من جديد ستؤدي الى إصدار وحدات إضافية (أو أجزاء منها) لمصلحتي.

- In the event that the total subscription requests exceed the total amount of the capital increase defined by the Saint-Gobain Board (6,500,000 shares), Saint-Gobain will reduce, at its sole discretion each subscriber's contribution in proportion to his or her initial subscription request. All subscribers will be personally informed and, if applicable, will receive an amount equal to the difference between their initial contribution and the final amount subscribed by them. This measure concerns all subscribers to the 2024 capital increase. In addition, in the event the total amount of the subscription requests in Lebanon exceed /18,108,080,302/ Lebanese Pounds, Saint-Gobain will reduce the subscriber's contributions in Lebanon which are above the subscription average in Lebanon, according to the same principles provided by the reduction rules described in the PEG regulations available on <https://peg.saint-gobain.com>.
- I have further noted and agreed that the contributions are made under the Saint-Gobain Relais 2024 Monde FCPE. This Fund will subscribe to the 2024 capital increase. It will then be merged into the "Saint-Gobain Avenir Monde" compartment of the FCPE "Saint Gobain PEG Monde" after the Supervisory Board's decision and approval by the Autorité des Marchés Financiers (AMF, the French securities commission).
- في حال تخطت طلبات الإشتراكات مجموع زيادة رأس المال المحددة من قبل مجلس إدارة Saint-Gobain (تقريباً 6,500,000 سهم)، سوف تعمد Saint-Gobain إلى تخفيض مساهمة كل مشترك، وفقاً لتقديرها الخاص، بما يتناسب مع طلب الإشتراك الأساسي الخاص به. سيتم إبلاغ جميع المشتركين شخصياً، في حال انطباق الأمر عليهم، سوف يحصلون على مبلغ يساوي الفرق بين مساهمتهم الأساسية والمبلغ النهائي الذي اشتركوا فيه. يتعلق هذا الإجراء بجميع المشتركين في زيادة رأس المال لعام 2024. إضافة إلى ذلك، في حال مجموع طلبات الإشتراك في لبنان يتعدى مبلغ /18,108,080,302/ ليرة لبنانية، ستقوم Saint-Gobain بتخفيض كل مساهمة تفوق معدّل الإشتراك القائم في لبنان، وفقاً للمبادئ عينها المنصوص عليها في قواعد التخفيض الموصوفة في ال PEG والمتوفرة في الموقع التالي: <https://peg.saint-gobain.com>
- لقد أخذت علماً وأوافق على أن المساهمات تتم في إطار ال FCPE Saint-Gobain Relais 2024 Monde. سيكتتب هذا الصندوق في زيادة رأس المال لعام 2024. سيتم بعد ذلك دمجها في قسم "Saint-Gobain Avenir Monde" التابع للـ FCPE Saint Gobain PEG Monde وذلك بعد قرار مجلس الإشراف والموافقة من قبل ال Autorité des Marchés Financiers (AMF)، لجنة الأسواق المالية الفرنسية).

- I have noted and agree that the value of my investment is linked to changes in Saint-Gobain shares established in Euros, and therefore I face a risk on the amount of my personal equity contribution invested.
 - At redemption, I will receive an amount in Euros or the equivalent in LBP corresponding to the value of Saint-Gobain shares on that date. Given that the shares are in Euros, I recognize that I have no protection or guarantee if the Euro depreciates against the LBP price.
 - I will receive FCPE shares which will be unavailable, unless early exit events, for a five-year period, or until May 1, 2029. (Please see the "country supplement" for information about the unavailability period and cases enabling advanced release.)
 - I have access upon request to the English versions of the regulations for the PEG 2024, the "Saint-Gobain Avenir Monde" compartment and the "Saint-Gobain Relais 2024 Monde" FCPE, as well as the Saint-Gobain universal registration document and I hereby irrevocably release Saint-Gobain from any liability whatsoever.
 - In order for my subscription to be valid, I must complete the subscription form online and choose the methods of payment.
 - I acknowledge that nothing contained on this form, or in any other materials available to me in connection with the offering shall confer upon me any
- لقد أخذت علماً وأوافق على أن قيمة استثماري مرتبطة بالتغيرات في أسهم Saint-Gobain التي تم تحديده بعملة اليورو، وبالتالي فأنا أواجه خطراً على المبلغ المستثمر عبر اشتراكي.
 - عند الاسترداد، سألتقى مبلغاً بعملة اليورو أو ما يعادله بالليرة اللبنانية يمثل قيمة أسهم Saint-Gobain في ذلك التاريخ. علماً أن الأسهم بعملة اليورو، فإنني أدرك أنه ليس لدي أي حماية أو ضمان إذا انخفض اليورو مقابل سعر الليرة اللبنانية.
 - سأحصل على وحدات في الـ FCPE التي لن تكون متاحة، إلا في حال حدوث إحدى حالات الخروج المبكر، وذلك لمدة خمس سنوات، أو حتى 1 أيار 2029. (يرجى الاطلاع على "ملحق البلد" للحصول على معلومات حول فترة عدم التوفر والحالات التي تتيح الإطلاق المبكر.)
 - عند الطلب يمكنني الحصول على النسخ الإنجليزية لقواعد الـ PEG 2024، ولقسم "Saint-Gobain Avenir Monde" و"Saint-Gobain Relais 2024 Monde" بالإضافة إلى وثيقة تسجيل Saint-Gobain العالمية وبموجبه أبرء ذمة Saint-Gobain بشكل غير قابل للرجوع عنه من أي مسؤولية من أي نوع كانت.
 - لكي يكون اشتراكي صالحاً، يجب أن أقوم بتعبئة نموذج الاشتراك عبر الإنترنت وأن أختار طرق الدفع.
 - أقر بأنه لا يوجد أي شيء وارد في هذا النموذج أو في أي مواد أخرى متاحة لي فيما يتعلق بالعرض سوف يمنحني أي حق أو استحقاق مباشر أو غير

direct or indirect right or entitlement in respect of my employment. Participation in the offering is separate from and does neither form part of nor change my employment agreement. I acknowledge that nothing on this form, or on any other materials available to me in connection with the offering shall confer upon me any right in connection with or in respect of future offers.

- In case of default of my payment or insufficient funds in my bank account, or if I have not fully repaid the balance of the outstanding amount of the advance owed to my employer at the time of my departure from the company or upon early exit, my subscription may be cancelled for the corresponding unpaid amount. I expressly grant an irrevocable mandate to my employer or the account holder of the FCPE, to redeem or have redeemed without any advance notice or reminder to pay, my units in the FCPE, in compliance with the applicable regulations, and to allocate the necessary portion of the proceeds of such redemption of my units to pay the sums which continue to be owed pursuant to my subscription.

Warning – “U.S. person”

I understand that the offer is not open to subscriptions by “US Persons” and I hereby certify that I am not a US person (i.e. I am not domiciled in the US and/or I am not a US citizen). I have duly noted that more

مباشر فيما يتعلق بعملتي. المشاركة في العرض منفصلة عن ولا تشكل جزءاً من اتفاقية العمل الخاصة بي ولا تغييرها. أقر بأنه لا يوجد شيء في هذا النموذج أو في أي مواد أخرى متاحة لي يتعلق بالعرض يمكن أن يمنحني أي حق فيما يتعلق بالعروض المستقبلية.

- في حالة تخلفي عن السداد أو عدم كفاية الأموال في حسابي المصرفي ، أو إذا لم أسدد بالكامل رصيد المبلغ المستحق للقرض المستحق إلى رب العمل في وقت مغادرتي للشركة أو عند خروجي المبكر ، قد يتم إلغاء إشتراكتي بما يعادل المبلغ المقابل غير المدفوع. أتمنح بصورة صريحة وكالة غير قابلة للعزل لصاحب العمل أو صاحب حساب FCPE ، لاسترداد أو استردادها دون أي إشعار مسبق أو تنكير بالدفع ، لوحداتتي في FCPE ، وفقاً للأنظمة المعمول بها ، وتخصيص الجزء الضروري من عائدات هذا الاسترداد لوحداتتي لدفع المبالغ التي لا تزال مستحقة بموجب اشتراكي.

تحذير - "شخص أمريكي"

إنني أعلم بأن هذا العرض لا يخول الأشخاص من التابعة الأمريكية الإشتراك به. وإنني أؤكد أنني لست من التابعة الأمريكية (أي إنني لا أقيم على أراضي الولايات المتحدة الأمريكية و/أو لست من التابعة الأمريكية) وقد أخذت علماً

information on this restriction is available in the FCPE regulations, as well as on the management company's website: <https://about.amundi.com/Legal-Mentions/Legal-notice> under "Access Limited".

أن معلومات إضافية متعلقة بهذا الحظر متوفرة لدى قواعد الـ FCPE بالإضافة إلى وجودها على الموقع الإلكتروني العائد لإدارة الشركة:

<https://about.amundi.com/Legal-Mentions/Legal-notice> under "Access Limited."

Specific rules for Russia and Belarus

- As a result of sanctions imposed by the European Union, citizens or residents of Russia or Belarus who do not have legal residence or citizenship in the European Union, in a country member of the European Economic Area or in Switzerland may not participate in this offering.
- Therefore, I declare:
 - o I am not a Russian national or resident of Russia, or if I am, I am also a citizen of a Member State of the European Union, of a country member of the European Economic Area or of Switzerland or I have a temporary or permanent residence permit in one of these countries; and
 - o I am not a Belarusian national or a resident of Belarus, or if I am, I am also a citizen of a Member State of the European Union or I have a temporary or permanent residence permit in one of these Member States.

قواعد خاصة تتعلق بروسيا وبلاروسيا

• نتيجة العقوبات المفروضة من قبل الإتحاد الأوروبي، لا الأوروبي، لا يجوز لمن هم مواطنين أو مقيمين في روسيا أو بلاروسيا والذين ليس لديهم إقامة قانونية أو جنسية من الإتحاد الأوروبي أو سويسرا، أن يشتركوا في هذا العرض.

• لذلك أقترح:

- بأنني لست مواطناً روسياً ، أ ولا مقيماً في روسيا، وإذا كنت كذلك، أنا أيضاً مواطناً فيمن دولة عضو في الاتحاد الأوروبي أو في دولة عضو في المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو من سويسرا أو لدي تصريح إقامة مؤقتة أو دائمة في دولة عضو في الاتحاد الأوروبي إحدى الدول المذكورة؛ و
- أنا لست مواطناً فيمن بيلاروسيا أو مقيماً في بيلاروسيا، وإذا كنت كذلك، ما فإني أيضاً لم أكن مواطناً لمن دولة عضو في الاتحاد الأوروبي أو من دولة عضو في المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو من سويسرا أو لدي تصريح إقامة مؤقتة أو دائمة في إحدى هذه الدول الأعضاء.

Declaration of consent for the processing of personal data:

I hereby authorize the collection, processing, use, gathering, storage and communication of the information contained in this subscription form as part of a computerized data processing process, for which the Compagnie de Saint-Gobain is responsible for the purposes of the 2024 Employee Share Offering. The legal basis for this data processing is the execution of the subscription contract (i.e. the present subscription request). I understand that all the above information is necessary for my participation in the 2024 employee share offering and to enforce my rights in respect of my subscription to the employee share offering.

I agree that this information will be provided, transferred to France and processed by the Compagnie de Saint-Gobain, by my employer, the account holder of the shareholding fund (the FCPE) (Amundi ESR) in connection with the 2024 Employee Share Offering.

After the capital increase, Amundi ESR is responsible for the data process for the purposes of the management of the Group savings plan, the FCPE accounts the computer storage of my data and any transaction resulting directly from it.

I acknowledge that I may exercise my right to access, modify or rectify or erase my personal data by contacting the human resource department of Saint-Gobain and/or Amundi ESR as the case may be at dpo@amundi.com. I notice that I also have a right to the portability of my data. It is clear to me that the exercise of erasure rights, rights to restriction of

إقرار بالموافقة على معالجة البيانات الشخصية:

أسمح بموجبه صراحة جمع ومعالجة واستخدام وتجميع وتخزين وإبلاغ المعلومات الواردة في نموذج الاشتراك هذا كجزء من عملية معالجة البيانات عبر الحاسوب، والتي تكون Compagnie Saint-Gobain مسؤولة لأهداف عرض أسهم الأجراء لسنة 2024 . الأساس القانوني لمعالجة هذه البيانات هو تنفيذ عقد الاشتراك (أي طلب الاشتراك الحالي). إنني أفهم أن جميع المعلومات المذكورة أعلاه ضرورية لمشاركتي في برنامج أسهم موظف 2024Saint-Gobain ولإنفاذ حقوقي فيما يتعلق باشتراكي في عرض مساهمة الأجير .

إنني أوافق على أن هذه المعلومات سيتم توفيرها ونقلها إلى مصرف يعمل في فرنسا ومعالجتها من قبل Compagnie Saint-Gobain، وصاحب العمل، وصاحب حساب صندوق المساهمة (Amundi ESR) (FCPE) فيما يتعلق بال Employee Share Offering 2024، و بعد زيادة الرأس المال، إن Amundi ESR هي المسؤولة عن معالجة البيانات من أجل إدارة خطة الإدخار المتعلقة بالمجموعة و حسابات FCPE و التخزين الحاسوبي لبياناتي وأي معاملة تنتج عنها مباشرة.

أقر بأنه يمكنني ممارسة حقي في الوصول إلى بياناتي الشخصية أو تعديلها أو تصحيحها أو إلغائها عبر الاتصال بقسم الموارد البشرية في Saint-Gobain و/أو Amundi ESR dpo@amundi.com

وأخذت علماً أن لدي أيضاً الحق في إمكانية نقل بياناتي. من الواضح بالنسبة لي أن ممارسة حقوق الإلغاء، وحقوق تقييد المعالجة، والحق في النقل ستم ممارستها وفقاً للشروط التي تحددها الأنظمة وستكون لها نتائج لا رجوع عنها. سوف يتم

processing, and the right to portability will be exercised under the conditions set by the regulations and will have irrevocable consequences. My personal data will be retained for data processing purposes for the time necessary for the implementation of the Employee Share Offering and for the management of the PEG, at least until the sale of all the shares I hold in the PEG, and later for archiving purposes. I have the right to file a complaint with the French supervisory authority, the CNIL concerning the protection of my personal data. The data protection officer of the issuer can be reached at privacycontact.CSG.FR@saint-gobain.com.

الاحتفاظ ببياناتي الشخصية لأغراض معالجة البيانات للمدة اللازمة لإنجاز عرض مساهمة الأجراء وإدارة الPEG ، وذلك على الأقل حتى بيع جميع الأسهم التي أملكها في الPEG، ولاحقاً لأغراض الأرشيف. لدي الحق في تقديم شكوى إلى السلطة الإشرافية الفرنسية، CNIL بشأن حماية بياناتي الشخصية. يمكن الاتصال بالمسؤول عن حماية البيانات الخاص بالمصدر على العنوان التالي:

privacycontact.CSG.FR@saint-gobain.com.